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Zápis z 3. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  konané 21.3. 

2017 v Praze na Strahově  

 
přítomni:   J. Boháč , M. Doktor P. Bednář, P. Šebesta, P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata,  P. Hottmar T. Ježek, J. Heller 
omluven: P.Náprstek 

  

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 

 

Úkol komplexní zajištění zdravotní a záchranné služby - trvá do 21.3. 2017, o zajištění záchranné služby na 

domácí závody bude jednat předseda STK s firmou Laštovka. Stejná firma zajišťuje záchrannou službu pro 

veslaře.  
 

□ 

 

 Úkol -1/2/17 splněn - dokončená termínová listinu 2017, předložena v únoru výboru ke schválení per-

rolam, byla schválena.  
 

□ Informace z jednání STK – byla dokončena příprava Pravidel rychlostní kanoistiky, které budou platit od 1.4. 

2017. K úplnému dokončení se pouze čeká na potvrzení ICF, jaké disciplíny budou v roce 2017 na MS, 

MSJ+23. Vedení mezinárodní kanoistické federace ICF by mělo rozhodnout 26.3. Pravidla budou zveřejněna 

na webových stránkách ČSK do 31.3. Byly upraveny postupové klíče. Aby se předešlo nejasnostem, budou 

pravidla doplněna přílohou upozorňující na provedené změny. Z. Krpata zapracuje do smlouvy se 

zpracovatelem závodů (Sportis) požadavek na kompatibilitu SW pro zpracování výsledků s aktuálními 

postupovými klíči.  
 

□  Úkol -2/2/17 je plněn –  Z. Krpata jednal s vedením národního olympijského centra Labe aréna Račice o 

cenové nabídce služeb v průběhu závodů. Další jednání k technickému zajištění závodů se uskuteční v úterý 

28.3. Z. Krpata provede kontrolu údržby startovacích zařízení, stavu kabelů a dalšího materiálu potřebného 

pro organizaci závodů. Podle toho pak odsouhlasí ceník služeb poskytovaných během závodů pro ČSK.                                     
 

□ K úkolu 1/1/17 – účast slovenských mládežnických závodníků na závodech Českého svazu kanoistů 

v Račicích se nakonec v upravené variantě uskuteční - STK projednala dodatečnou žádost SVK na účast 

slovenského výběru 30 mladých závodníků ve věku 11 – 14 let na  I. NZ. Vzhledem k přijatelnému počtu 

závodníků, který nijak výrazně nenavýší nároky na časový pořad závodu, vhledem k dlouhodobé spolupráci 

a hlavně vzhledem k velkému sportovnímu přínosu, možnosti kvalitní konkurence v těchto věkových 

kategoriích, výbor SRK ČSK  na doporučení odborných komisí (STK, Rady SCM a RDJ) operativně rozhodl 

SVK vyhovět. Na 2. závodu Českého poháru mládeže v rámci I. Nominačního závodu ve dnech 6 – 8. 5. 

2017 v Račicích budou startovat mladí slovenští závodníci ve věku 11 – 14 let v celkovém počtu cca 30 

závodníků pod hlavičkou Výběru Slovenska.  
 

□ 

 

SW Zpracování závodů – projednáno využití služeb dodavatele SPORTIS. Bude řešeno využití rolovacího 

systému obrazovek v depu a u věže, jako budoucí náhrada dosud používaných nástěnek. Výbor doporučil 

metodu vyzkoušet. Do konce března by měl být tento „rolovací“ systém  předveden (M.Slabej). STK 

navrhne využití streamovaného videa pro přenosy závodů z Račic prostřednictvím internetu. Bude vytvořen 

návrh poptávky pro potenciální dodavatele.                                Ú-4/1/17:  Z. Krpata                                                                                                                               

                                                                                                                  T: 21.2. 2017 trvá 

  

□ 

 

Projekt seriálů lokálních závodů mládeže – projekt lokálních dlouhodobých soutěží pro mládež 

(Západočeská Golden League, Velkomoravská liga, Labsko-Orlický pohár, Vlajka Prahy), zpracovaný J. 

Boháčem a Z. Krpatou obdržel od ČOV podporu ve výši 500 000,- Kč s možností čerpat v průběhu 3 let. 

Manuál využití prostředků bude vypracován.                             Ú-1/3/17: Z. Krpata, J.Boháč                                                                                                                               

                                                                                                                 T: 31.5. 2017  
 

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ VT Oboz – P. Hottmar informoval o přípravě soustředění SCM na Obozu, tradičně ve dvou termínech za 

účasti zhruba 90tis sportovců z více než 20-ti klubů. Prof. L.Vítek provede přednášky o stravování sportovců 

na obou VT. Předseda zdůraznil potřebu zajištění bezpečnosti a rozdělení osobní zodpovědnosti 

zúčastněných trenérů za tréninkové skupiny. Přítomné trenéry poučí vedoucí akce J.Andrlík.     
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□ Metodická podpora přípravy mládeže - od února letošního roku mají trenéři a závodníci možnost využívat 

metodické návody na posilování mládeže, od autora Michala Pfoffa. Dosud byly zveřejněny na 

www.kanoe.cz čtyři odborné články s návody na správné technické provádění cviků. P. Hottmar doporučil 

výboru v této praxi pokračovat. Výbor návrh po projednání schválil. 

 

□ Úkol -3/2/17 je plněn –  J.Boháč postupně realizuje výborem schválený návrh na nový druh trvalé podpory 

přípravy talentované mládeže a RDJ. Postupně jedná s deseti nejúspěšnějšími oddíly o pravidlech podpory 

jejich vedoucích trenérů. Uzavřít smlouvy do konce dubna 2017.      

                                                                                                         Ú-2/3/17: P. Mokrý 

                                                                                                                     T: 30.4. 2017        
  

 

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ Příprava RDS – P. Hottmar informoval o pokračování přípravy reprezentantů v lepších klimatických podmínkách 

USA, Portugalska, Brazílie, Itálie a Chorvatska. Pokračuje finanční výpomoc resortním centrům ze 

svazových vlastních zdrojů, kterou budou RSC svazu zpětně kompenzovat. P. Hottmar jednal s osobními trenéry o 

plánovaných startech na mezinárodních soutěžích, účasti na SP. Na I. SP v Montemoru v Portugalsku pojede 

pravděpodobně pouze M. Fuksa se svým servisním týmem – masér F. Noll, trenér P. Fuksa. II. SP v Szegedu bude 

nejobsazenější zahraničními účastníky, proto také naše výprava bude nejpočetnější. III. SP v Bělehradu se zúčastní 

pouze reprezentanti, kteří budou nominováni na hlavní mezinárodní soutěže už před II.NZ, který termínově se SP 

Bělehrad koliduje. Účast na všech mezinárodních soutěžích je postupně zajišťována (doprava, ubytování, realizační 

týmy atd). 
 

□ Příprava tréninkových kempů k OH 2020 - ČOV organizuje pro vybrané úspěšné olympijské sporty inspekční cestu 

expertů do Japonska s cílem najít vhodné lokality pro dlouhodobé tréninkové aklimatizační pobyty. Začátkem 

dubna vycestuje do země příštích Olympijských her P. Hottmar a navštíví více než 5 předem vytipovaných  lokalit 

Záměr je už na podzim 2017 otestovat vybranou lokalitu tréninkovým pobytem vybrané skupiny sportovců 

k ověření podmínek.  
 

□ Antidopingová prevence a kontrola – Do seznamu s povinností zasílat pravidelné informace o místech a času 

pobytu - Whereabouts (přísnější sledování ICF) – byli nově zařazeni pouze M. Fuksa a J. Dostál. Ostatní 

profesionální sportovci jsou monitorování „pouze“ ADV + WADA. Reprezentační trenér navíc pro ICF povinně 

vyplňuje termíny a místa pobytu týmu na všech reprezentačních akcích.  
 

□ Závěrečná příprava posádky  K4 před MS v Račicích – na základě zkušeností bude závěrečná příprava 

pravděpodobně probíhat v Gaviráte - ITA. Potvrzuje se rezervace. 
 

□ 

 

Výstroj RD od partnera svazu Alpine-Pro - Očekává se převzetí materiálu do svazového skladu 28.3. Dodavatel 

zajistil sadu vzorků ke zkoušení velikostí. Reprezentační trenéři rychlostní kanoistiky, slalomu a sjezdu zajistí 

v součinnosti s M.Bouším odzkoušení velikostí a dovybavení družstev materiálem dle potřeb. Současně zabezpečí 

evidenci distribuce materiálu a reklamní plnění partnerovi – označení lodí a pádel RDS+ U23, RDJ a RDM. 

□ Úkol Ú-4/2/17 splněn - Rozpočet RDS a RDJ –P. Hottmar upřesnil návrh rozpočtu RDS a RDJ na základě 

aktuálních cen a plánů akcí RD 2017. Předseda potvrdil, že potřebné finanční prostředky budou k dispozici.  

RDJ  

□ Hledání nové lokality pro jarní přípravu juniorů v teple – P. Hottmar informoval o výsledku inspekční cesty s cílem 

najít lokalitu pro jarní VT juniorů v Itálii. Poblíž Benátek – Chioggia bylo vybráno místo, kam 11. – 19. 11. 2017 

odcestuje RDJ, v rámci dlouhodobé přípravy + vyzkoušet vhodnost místa v praxi. Další kempy RDJ, od letošního 

roku v značně navýšeném objemu, jsou zajištěny Račice před MEJ, MSJ, OHN, podzimní Nymburk, Chioggia, 

zimní Livigno, Benecko a Bedřichov. 
 

□ Podpora rozvoje kategorie žen - Nejlepší juniorky dostanou zapůjčené svazové – reprezentační lodě K1, které 

budou za tímto účelem zakoupeny. Další K1 bude(ou) přiděleny podle výsledků v sezóně 2017. Pro nejlepší 

kanoistky juniorky bylo objednáno 6 singl kánoí. Budou přidělovány podle výkonnosti, počet svazových kánoí pro 

ženy může být podle potřeb rozšířen. Byl zajištěn a zahájen svazový program pravidelného výživové poradenství 

pro zájemkyně z řad žen zařazených v SCM a RSC, u prof. Libora Vítka. Prvních 6 žen a 2 juniorky se do 

programu zapojilo. Očekává se nárůst zájmu juniorek po přednášce na kempech na Obozu. 
 

RDM  

□ Informace o činnosti RDM – T. Ježek informoval členy Výboru SRK ČSK o pozvání od pořadatele SP v Číně 

http://www.kanoe.cz/


 3

 

  jmenovitě na 3 závodníky – hrazena cesta a pobyt. To umožní vyslat do Číny na náklady ČSK navíc dalšího 

závodníka a trenéra.  

 

      4.   Různé 
 

□ 

 

 

Výstavba v Račicích – investiční výstavba z prostředků MŠMT pokračuje podle harmonogramu, dokončení do 

15.5. Nová skutečnost je souhlas MŠMT s žádostí ČSK na zrušení spoluúčasti 30% při financování investice 

překopu ostrova a výstavby mostu na 600m pro průjezd z vratného kanálu do závodní dráhy. Výbor pověřil 

J.Boháče podpisem smluv s J. Kuciánem na stavební dozor a projekt akce. Zahajuje se rekonstrukce cílové věže 

3.-5. patro s dokončením do konce dubna.    
     

□ 

 

Financování ČSK v roce 2017 – J.Boháč podal aktuální informace, ze státních zdrojů probíhá podle 

avizovaného harmonogramu. Peníze na státní reprezentaci (program I MŠMT) jsou již na účtu ČSK. Nejbližších 

dnech se očekávají dotace za programy talentované mládeže a činnost svazu (programy MŠMT II a V)   
 

□ 

 

Příprava MS 2017 v Račicích – ředitel OV MS P. Šebesta informoval o stavu příprav MS. Marketingový partner 

svazu pro pořádání MS společnost SPORT INVEST Marketing zahájil propagační kampaň. 13.3. se uskutečnila 

se tisková konference. Byla podepsána smlouva na využití parkoviště pro diváky ve Štětí v areálu Mondi. 

Inspekce technické komise ICF a sekretáře ICF dosud neproběhla. Zůstávají rezervy v náboru dobrovolníků. 

Celý komplex přípravných prací probíhá podle harmonogramu. Jednání k dostatečnému finanční zajištění akce 

se vyvíjejí dobře, ze státních i soukromých zdrojů.  
   

□ 

 

Úkol -11/1/17 je plněn. P. Bednář z podkladů pro oslavy 100 let kanoistiky zpracovává první návrh pozvaných 

osobnosti ČSK. Další oddělené VIP zóny budou připraveny pro ICF, národní federace, zástupce sponzorů, 

představitele vlády, územních samospráv a politiků.  
 

□ 

 

Úkol -9/1/17 je v řešení: V rámci MS organizuje ICF rozvojový („Development“) program, v letošním roce 

zaměřený na podporu kategorie C2 ženy. Hlavním cílem této akce je vybrat a podporovat talentované sportovce 

ve věku 18 až 23 let z rozvojových zemí, kteří mají potenciál kvalifikovat se na olympijské hry 2020. Úkol pro 

ČSK je zajistit 2 až 3 trenéry. Po uvažovaném J. Radoňovi, který odchází do zahraničí, je jednáno s V. 

Dubským a  J. Dlouhým.   
 

□ Zákonné povinností členů ČSK z nového občanského zákoníku - Sekretariát provedl kontrolu, zda členské 

subjekty SRK ČSK splnily ve tříleté lhůtě zákonné povinnosti pro spolky - upravily a zaregistrovaly u 

rejstříkového soudu stanovy, a zveřejňují ve spolkovém rejstříku povinné dokumenty ve sbírce listin. Byla 

provedena kontrola stanov a úplných výpisů. Řada SK/TJ povinnost dosud nesplnila. Oddíly, které nesplnily 

požadované úpravy do 31.12.2016, byly vyzvány k odstranění nedostatků.  

Výbor ČSK v únoru projednal a schválil postup k naplnění zákonných norem, který platí pro všechny členské 

subjekty svazu - Výbor ČSK stanovuje členským subjektům konečný termín pro doručení nově registrovaných 

stanov do sídla sekretariátu ČSK na den 30.6.2017. Pokud do tohoto data nebude mít ČSK k dispozici stanovy 

členského oddílu/klubu podle NOZ, bude takový členský subjekt v roce 2017 bez nároku na případné dotace 

svazu. Členové takového oddílu/klubu, pokud mají zakoupeny registrační známky ČSK na rok 2017, budou do 

konce roku 2017 platnými členy ČSK se všemi právy a povinnostmi (účast v soutěžích). Po datu 31.12.2017 

však bude oddíl/klub, který nemá stanovy v souladu s platnou legislativou, vyřazen z členské databáze ČSK. A 

to především z důvodů, aby nemohla být nijak zpochybňována členská základna ČSK při žádostech na MŠMT o 

podporu z dotačních programů ze státního rozpočtu. Bude tak uplatněn čl.5, odst.2, bod D) pís. g) Stanov ČSK.  

Členy ČSK zůstanou pouze spolky splňující veškeré náležitosti českého právního řádu. Členské subjekty, 

jejichž členství po 31.12.2017 z výše uvedených důvodů zanikne, a budou mít zájem o členství v ČSK, budou 

muset podat na svaz znovu přihlášku ke členství v ČSK. Dopis s informací (připraví předseda) sekretariát 

rozešle do všech sdružených oddílů v ČSK, kterých se situace týká.  

Sekretariát bude všechny oddíly, které nemají povinnosti splněny, budou sekretariátem opakovaně upozorněny 

                                                                                                               Ú-3/3/17: P. Mokrý 

                                                                                                                           T: 30.4. 2017        

□ 

 

Problémy tréninku a loděnic v Praze – J. Boháč podal aktuální informace - loděnice stojící na pozemcích 

patřících soukromé společnosti České přístavy v Praze mají problémy s vlastníkem pozemku, který požaduje 

nepřiměřeně vysoké nájemné. ČSK zajistil právní poradenství k obraně, nutná je však součinnost klubů vlastnící 

loděnice, které často nemají zápisy vlastnických vztahů v pořádku. 

 Další problém v Praze je na Vltavě, s hustým lodním provozem a nedodržováním stanovených pravidel 

dohodnutého „desatera“ bezpečného provozu na Vltavě. A to ze stran všech účastníků provozu, včetně kanoistů. 

ČSK a ČVS vypraví pražským oddílům dopis s upozorněním na nutnost dodržování desatera, jinak hrozí 

zpřísnění pravidel ze strany státních institucí, které by zkomplikovaly sportovní přípravu. 
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□ 

 

Oprava cílové věže v Praze na Stadionu vodních spotů na Císařské louce - J. Heller informoval výbor o 

připravované opravě cílové věže na Císařské louce, majetku svazu, z prostředků získaného grantu Magistrátu 

hl.m. Prahy ve výši 1 mil. Kč. Stav věže je havarijní, je nutné nové opláštění. Do vypsaného výběrového řízení 

na provedení opravy se přihlásily 3 firmy. Nejlevnější nabídka stavební firmy Hobst a.s. je 1,3 mil. Kč bez 

DPH, celkem 1.700mil. Kč. Je navrhováno zbývající částku uhradit z vlastních zdrojů svazu, ze zdrojů na účtu 

„objektů ČSK“, aby oprava byla úplná, nikoliv částečná. Výbor po projednání schválil použití vlastních zdrojů 

na opravu s tím, že částkou 100 tis. Kč se bude podílet nájemce areálu. J. Boháč poděkoval J. Hellerovi přípravu 

grantu a opravy. 

 

□ 

 

 Informace o přípravě výstavby národního olympijského centra vodních sportů (NOC VS) v Praze Troji – 

J.Boháč informoval o intenzivní přípravě investice pro slalomový areál v Troji. NOC VS Troja bude pobočný 

spolek NOC VS Račice. Magistrát Hl.m.Prahy výstavbu areálu podporuje a pomáhá a výkupem potřebných 

pozemků. Výstavba bude financována ze státních zdrojů, novým investičním programem MŠMT.   

 

 

□ 

 

Příprava Konference ČSK – řádná konference se uskuteční 16.5. 2017 v Praze  na Strahově v 16:30. Za SRK 

ČSK se zúčastní delegáti schválení valnou hromadou sekce v prosinci 2016. Sekretariát zašle delegátům 

pozvánku a potřebné podklady, případně zajistí účast náhradníků.   

 

  

  
 

   

 

 

 

 

 

     Zapsal: P. Mokrý                                                                              Příští  jednání  výboru SRK ČSK bude  25.4. 2017 


